
ŠE O ŠOLI
Edo Gale: ,,lzobraževalna

skupnost ima investicijo za prio-
riteto. Vpreieklostismoskupajs
samoprispevki zgradili že šole v
Dobrepoiju in Ivančni gorici.
Zatosmo zeloobremenjenizod-
plačevanjem anuitet, vendar že
računamo, da bomo zbrali 110
milijonovdinzanovogradnjo. V
letu 1985 se bo zbralo nekaj nad
20 milijonov din in prav tako v
naslednjih letih. Takobigradnjo
realno zastavili v 1985 letu. Na
pobudo Zavoda za šolstvo bomo
prihodnje letonekajsredstevna-
menili tudi za modernizacijo
učilnic."

Ana Čeferin: ,,Prav je, da se
izobraževalna skupnost zanima
za to šolo, kijetako nesrečnozg-
rajena, da je nefnnkcionalna.
Centralna šola daje vsako leto
precejsredstev zaobnovoinuči-
la, ker je amortizacija OŠ Šmarje
premajhna."

Milena Lunar: ..Letošnji zakon
o določanju amortizacijskih
sredstev nam povzroča precej
preglavic. Poglejmo koliko smo
porabili letos zaosnovna sreds-
tva v šmarski OŠ (v starih dina-
rjih): za učila smo planirali 1,9,
porabili 4 milijone, za pohištvo
5,porabili8milijonovdin,zaku-
rjavo je šlo 28, za elektriko 8, za
knjige4, zapleskanjeoken31 mi-
lijonov din itd. Skupno je zneslo
99 milijpnov din."

Ana Ceferin: ..Imamo pet pod-
ružnic. Povsod je stanje težko in
jim moramo solidarnostno
pomagaii."

KAMNOLOM
OGROŽA

Tone Ferbežar: ,.Sem vodja
delegacije KS. Udeležba nasejah

zajetji v Grosupljem na Kačjaku
in Dobjem. Nato bi sledila po-
vezava s Šmarjem. V zvezi z no-
vim naseljem P 2 bo zgraieno
novo vmesno črpališče. ki bo
prišlo prav tudi višjc ležečim
delom Smarja. Aktualen je tudi
Veliki Vrh, kjer je že zdaj možna
povezava z Grosupljem.

KANALIZACIJA
Tudi s kanalizacijo je velik

problem. Greznice so sedaj
pretočne in voda pritiska na-
vzdol. Obstaja projekt začistilno-
napravo pri Kurjeku, vendarne
bo možen in bomo zaenkrat zg-
radili le razbremenilni kanal.
Kaj več bi bilo trenutno pred-
rago. Cene za centralne kanale
znašajo od 1 do 1.5 starcga mi-
lijona din za tekoči meter. "

JulijMarn: ..AlibokanalSinS
1 grajen sočasno?"

Ma rjan Ahtto;,,Šel bo sočasno,
je pa tudi projeT?K^a obstoječe
naselje. Morali bomo pridobiti
krajane za sodelovanje in
sofinanciranje."

Karel Vidmar: ..Glede pesk<>
kopa bomo morali nekaj razreši-
ti sajsvet nemoresamdatisogla-
sja ampak bo nujen zbor
občanov."

Marjan Ahlin: ..PoNovemletu
bo v javni razpravi urbanistični
načrt Šmarja, kjer bo marsikaj
vidno, kaj je v planih. Razprave
bodo zelo pomembne. Nujno bo
pripraviti predloge tudi glede
peskokopa."

Matjaž Zaviršek: ..Menimo.
da bo tak način razreševanja za
nas sprejemljiv. Zadeve omo ob-
ravnavali na svetu KS in na zbo-
ru krajanov."

Julij Marn: ..Nismo proti
peskokopu.smo pazanormalno
delo brez razburjanja Ijudi."

Franc Gruden: „ Bilo je dano


